
Osnutki v klubu
Sestanek kluba odbornikov v prostorih stanovanjskega

podjetja Soseska lahko ocenimo kot izredno aktualnega tako
po namenu kot po vsebini. K predloženim osnutkom zakonov
s področja stanovanjskega gospodarstva, kl so bili namreč na
dnevnem redu, bo klub na osnovi razprave predložil stališča,
ki jih bo kot delegat občinske skupščine posredoval na za-
sedanju delegatov občin; podjetje Soseska pa je imela mož-
nost ponovno skoz razpravo prezentirati problematiko, s ka-
tero se vsakodnevno srečuje ter istočasno v skupni razpravi
z odborniki tudi preveriti svoja stališča in amandmaje k
omenjenim osnutkom.

V zelo živahnd razpravi
dveh osnutkov zakonov in
anem predlogu o spremem-
bah in dapolnitvah zakona
o urejanju in oddajanju
stavbnega zemljišča, o pri-
spevku za uporabo mestnega
zemljišča in predlogu zako-
na o nekaterih natančnejših
merilih za določanje odškod-
nine za razlaščena kmetij-
ska in stavbna zemljišča je
bilo slišatA tchtna mnenja in
prodloge še posebej s strani
podjetja Soseska, ki je prek
svojih predstavnikav tolma-
oila dosedanjo zakonodajo,
opozarjalo na njene napake
in pomanjkljiivosti ter dalo
tudi svoje predloge in stali-
šča k omenjeriiim osnutkom
oz. točkam dnevnega reda.

V prvi točki so se dotak-
niLli široke palete aktualnih
vprašanj — od kriterijev od-
daje stavbnega zemljišča, na-
tečaja, manopola komunalnih

prispevkov do velikih stroš-
kov in biirokratizma, ki se
bohotijo na tem področju.
Sicer so predstavniki Soses-
ke že takoj v začetJcu nagla-
sili, da jih v njihovi dejav-
nosti ta zakon staJno žuli;
ker pa jim sedanji osnutki
ne pomagajo dosti, so pred-
lagali svoje predloge. Zelo
pomembna je bila ugotovi-
tev, da republiška zakono-
daja na tem področju stalno
zadeva ob zvezno, kar v ve-
liki meri onemogoča ustrez-
no in neučinkovito zakonsko
ureditev v republiki. Po mne-
nju razpravljavcev bo potre-
bno v republiki čimprej u-
strezno urediti ta vprašahja,
kar bo vsekakor moralo za-
gotavki conejšo in hitrejšo
gradnjo nasploh in stanovanj
še posebej.

Pri obravnavi osnutka za-
kona o prispevku za upora-
bo mestnega zemljišča so

med drugim ugotovili, da je
kupec stanovanj dvakratno
obremenjen, iter predlagali,
da <se prispevek uporablja le
za vzdrževanje starih objek-
tov in naprav. Po dokaj dol-
gi debati, kaj je avto in kaj
predstavlja garaža — stano-
vanjskd ali poslovni prostor
— so se končno le zedinili
za formulacijo, naj se od ga-
raže plačuje neki prispevek,
ne glede kje stoji in v kakš-
ne namene isluži.

Čeprav je že dolgo časa v
navadii, da se o kmetijstvu
razpravlja ob prisotnosti
kmetov, to pot ni bilo tako.
Kljub temu, da so predlog
zaKona, ki med drugim ob-
ravmava tudi pravično od-
škodnino za kmetijska zem-
ljišča, precej kritizirali, so
v zaključku prišli do ugoto
vitve, da zakon v sedanjem
treaiutku predstavlja objek-
tivno najboljšo rešitev, ki pa
bo z dodatnim izpopolnjeva-
njem ,in predlogi dobila tako
obliko in vsebino, da bo one-
mogočala špekulacije pri pro
metu z zemljišoi ter na raz-
ličnih krajih naše republike
enotnejše reševal ta vpraša-
nja.

Glede osnutka zakona o
pogojih za prodajo stano-
vanjskih hiš in stanovanj y
družbeni lasti so sklenili,
naj bi o tem osnutku zakana
razpravljala občinska skup-
ščina na prihodnji sejd.


